
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 20. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Hvad agter ministeren at gøre ved de voldsomt stigende udgifter til teknisk byggesagsbe-
handling, foranlediget af den del af BR 18, hvor behandlingen overgik fra kommunerne
til private certificerede rådgivervirksomheder, og den væsentlige forøgelse af dokumenta-
tions- og kontrolomfanget vedrørende brand og statik – og mener ministeren endvidere,
at det er hensigtsmæssigt, at kravene er ens til store byggerier og småbyggerier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V), Preben Bang Henriksen (V), Anni
Matthiesen (V), Erling Bonnesen (V) og Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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